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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  K A N T R I D A 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-4 
Rijeka,  12. ožujak 2019. 
                                    
   

 
ZAPISNIK 

sa 2. sjednice VMO Kantrida  
 

2. sjednica VMO Kantrida održana je 20. veljače  2019. godine s početkom u 17,00 sati u 
prostoru mjesne samouprave, Lovranska 10, dom kulture „Mirko Ćurbeg“. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Milan Popadić, predsjednik 

 Adolf Krbavac, zamjenik predsjednika 

 Bojan Hodap, član 

 Višnja Jelenčić, član 

 Ljubo Martinović,član 
 

 
Ostali nazočni: 

 Milan Zagorac, Hrvoje Kogolj i Zdravko Cigić iz komunalnog društva Čistoća 
d.o.o. 

 Nerina i Dragan Bratovčić i Loredana Varljen, stanovnici Kantride 

 Branka Komadina tajnica MO Kantrida  
 
 
Usvojen je zapisnik sa 1. sjednice VMO Kantrida, od 30.01.2019.g. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 
 

1. Sastanak sa predstavnicima Čistoće temeljem zahtjeva stanovnika 
Kantride 

2. Programske aktivnosti VMO Kantrida u ožujku 2019. 
3. Izbor članova za pododbore pri VMO Kantrida 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 
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AD 1 
Temeljem više upita u pisanom obliku, koje je poslala Loredana Varljen (u ime građana 
Kantride), odgovorio je predstavnik Čistoće, Milan Zagorac. Pitanja vezana za pojačano 
čišćenje i održavanje vezana su uz program održavanja, koji je za 2019.g. pojačan. Plan 
i dodatno interventno održavanje ima svoje određene kapacitete kojima je ograničen, te 
je za nove upite-zahtjeve ispravan put putem MO Kantride. Sve pisane zahtjeve uputiti 
će VMO Kantrida, Odjelu za komunalni sustav u čijoj nadležnosti je većina zahtjeva. 
 
AD 2 
Vijećnici su usvojili dinamiku programskih aktivnosti za ožujak 2019.g. i to održavanjem 
ekološko edukativne akcije na uređenju dijela Ulice Pulska i kreativnim radionicama 
slikanja na tekstilu i marmoriranjem Uskršnjih jaja.          
 
AD 3 
Vijećnici nisu animirali volontere za novi sastav komisija pri VMO Kantrida, stoga se ova 
točka odgađa za sjednicu u ožujku mjesecu 2019.godine. 
 
AD 4 
Za ovu točku nije bilo prijedloga. 
 
AD5 
Za ovu točku nije bilo prijedloga 
 
 
 

 
 

Sjednica je završila u 19,00 sati 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 
 
 
 
Zapisničar –  tajnica MO Kantrida:                     Predsjednik VMO Kantrida: 
 
        Branka Komadina                                               Milan Popadić     

 

 
 


